
 

Oudervereniging 
 
Verslag vergadering bestuur OV 7 juli 2018 om 20.00 uur 
 
Aanwezig: Rob, Jessica, Armel, Rose, Debbie, Marjolein, Kirsten, Erich, Mariëlle, 
Remco, Lisette en Carrin. 
  
 
1. Opening 
Rob heet iedereen van harte welkom.  
 
2. Rondvraag 
Rob meldt dat aankomende woensdag het basketbalbord zal worden geplaatst. 
 
3. Vaststellen verslag vergadering 14 mei 2018 
Verslag wordt vastgesteld. Naar aanleiding van het verslag merkt Rob op dat het nog 
niet duidelijk is wanneer de informatiebijeenkomst in het nieuwe schooljaar gehouden 
zal worden. Dit kan op een middag of op een avond gehouden worden. Het heeft de 
voorkeur van de OV om de ALV van de OV te koppelen aan de 
informatiebijeen-komst. 
 
5. Stand van zaken commissies 
A. Socratesdag/10 jarig bestaan Socrates:  
De voorbereidingen lopen volgens planning. Debbie geeft aan wat het programma 
van die dag zal zijn. Zij vraagt naar het budget van de Socratesdag. Dit moet nog 
vastgesteld worden. Voor de voorbereidingen (donderdag 20 september) en de dag 
zelf zijn er nog hulpouders nodig. De oproep hiervoor loopt via de leerkrachten. 
Liesbeth heeft gevraagd of de school voor de start van het nieuwe schooljaar al 
feestelijk versierd kan worden. Dit zal geregeld worden. 
 
Carrin vertelt dat vanaf volgend schooljaar een eventmanager is aangesteld. Dit zal 
Eveline worden. Zij wordt voor een deel vrij geroosterd om activiteiten te organiseren 
en te ondersteunen. Deze uren worden mede gefinancierd uit de gelden die 
beschikbaar zijn gesteld om de werkdruk te verlagen. 
 
B. Schoolreisjes 
Uit de recente schoolreisjes kwam de vraag naar voren of de kinderen zichtbaarder 
kunnen zijn voor de begeleidende ouders. Bij veel scholen hebben de kinderen 
dezelfde schoolshirts of hesjes aan. Carrin zal dit met het team bespreken. De OV 
zou hierin kunnen faciliteren. 

 



 

Actie Carrin: bespreken aanschaf schoolshirts 
 
Er wordt ook aandacht gevraagd voor het meenemen van extra snoep door de 
begeleidende ouders. De bestaande afspraak hierover zal bij de schoolreisjes van 
volgend jaar nogmaals expliciet gecommuniceerd worden. 
Actie team: communiceren over het meenemen van snoep tijdens 
schoolreisjes. 
 
Er wordt eveneens aandacht gevraagd voor de lengte van het schoolreisje. Het 
bezoek aan Duinrell was nu zo gepland dat het verblijf in het park zelf erg kort was. 
Het moet geen probleem zijn dat een schoolreisje langer duurt dan de gebruikelijke 
schooltijden, vooral wanneer dit vroegtijdig gemeld wordt. 
Als tip wordt meegegeven dat bij Alpha Tours ook direct de toegang tot een park 
geboekt kan worden. 
 
C. Avondvierdaagse 
In eerste instantie hadden zich 17 kinderen opgegeven. Uiteindelijk hebben 14 
kinderen meegelopen. Er is samenwerking gezocht met de Roald Dahlschool. Dit is 
verder zonder problemen verlopen. Oorzaak van het geringe aantal deelnemers 
wordt toegeschreven aan de vakantie van de school die hiermee samenviel. 
Voor volgend schooljaar gaat naar alle waarschijnlijk hetzelfde gelden. 
Afgesproken wordt dat wanneer de vakantie weer samenvalt met de A4D dat de OV 
de A4D niet gaat organiseren. 
Er leven ideeën om de A4D in Bredeschoolverband of via de Stichting B&O te 
organiseren. Dit moet verder onderzocht worden. De OV kan hierbij het initiatief 
nemen. 
 
D. Afscheid groep 8 
Er heeft overleg plaatsgevonden. Alles is geregeld. Het programma wordt 
doorgenomen. Er wordt nog nagedacht over het geven van een cadeautje van de OV 
aan de leerlingen van groep 8. Dit zal via de app verder worden kortgesloten. 
 
E. Versieren 
De versiering rond het dierenthema is weer opgeruimd. Volgend jaar zullen de 
verschillende versiermomenten wederom in de agenda worden opgenomen en moet 
dan strakker nageleefd worden. Dit kan ook besproken worden met de 
eventmanager. 
 
4. Financiële stand van zaken 
A. Klassenbudget  
De aanlevertermijn is verstreken. Rose wil nog enige respijt verlenen. Er zijn nog een 
aantal leerkrachten die geen declaratie hebben ingeleverd. 
 
B. Ouderbijdrage 
Het blijkt dat de aangeleverde lijsten niet up-to-date zijn. Er komt namelijk geld 
binnen van ouders die niet op de lijst staan en daarnaast zijn er ook een aantal 
ouders die de ouderbijdrage nog niet betaald worden. 
Actie Rose: nog niet ontvangen bijdragen innen en het boekjaar afsluiten. 
Daarna kascommissie benaderen voor de controle. 

 



 

 
6. Datum Algemene Ledenvergadering 
Deze volgt (hopelijk) op korte termijn. 
 
 
 
7. Invulling bestuur en commissie schooljaar 2018-2019 
Er wordt afscheid genomen van Mariëlle en Erich. Dit is hun laatste OV vergadering. 
Zij worden bedankt voor hun inzet en ontvangen van school en de OV een boeket 
bloemen en leuke attenties. 
Tevens wordt vanuit school ook aan Rob bloemen en een attentie overhandigd. Hij 
zal na de ALV ook afscheid nemen van de OV.  
Aan Marjolein wordt de vraag gesteld of zij voorzitter wil worden. Zij geeft aan hier 
nog even over na te willen denken. 
 
Aangezien de lijst met activiteiten voor volgend jaar nog niet compleet is, zal de 
invulling van de commissies aangehouden worden tot de eerste vergadering van de 
OV in het nieuwe schooljaar. Dan zal ook de begroting voor dat jaar worden 
afgestemd. 
De eerste twee vergaderingen in het nieuwe schooljaar worden vastgesteld op 
maandag 10 september en maandag 8 oktober. 
 
8. Sluiting  
Rob bedankt iedereen voor de inbreng, inzet en samenwerking in het afgelopen jaar. 
Hij wenst iedereen een fijne vakantie en sluit de vergadering. 
 

 


